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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Представители на бизнеса и образованието дискутираха темата за развитието на образованието във ВЕИ сектора
Представители на бизнеса и образованието са единодушни, че е професиите, свързани с ВЕИ сектора трябва да
се популяризират сред младите хора. Това е изводът от събитието "Образование и бизнес заедно в енергийния
преход", което се проведе на 21 юни. Участниците обсъдиха предизвикателствата, св... 

На 29 юни 2022 г., в конферентната зала на хотел "Верея", екипът на проект BG05M2OP001-2.014-0001 "Подкрепа
за дуалната система на обучение" в Министерство на образованието и науката проведе информационно събитие
за популяризиране на дуалната системата на обучение. Домакин бе Регионално управление на образованието –
Стара Загора. Мариета Георгиева, заместник-министър на образованието и науката, пр... 

На 13.12.2021 г. с Решение №749 Общински съвет – Русе даде съгласие Община Русе да участва като партньор в
подготовката и изпълнението на проектно предложение по процедура №BG05SFOP001-2.025 "Повишаване на
гражданското участие в процесите на изпълнение и мониторинг на политики и законодателство с "Българо-
румънска търговско промишлена палата", която е водеща организация по проекта. Проектното пред... 

Новоназначеният ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси в Будапеща Невена Стоянова
посети БТПП - дни преди да отпътува за Унгария. Тя се срещна с председателя на БТПП Цветан Симеонов и
обсъди с него възможностите да подпомагане на контактите на ниво бизнес между двете държави. Идвайки от
сферата на реалният бизнес, Стоянова се запозна в подробности с линиите за сътрудничество на... 

Заглавие: Бизнесът и образованието трябва да популяризират професиите от ВЕИ сектора
Дата: 30.06.2022 09:04
Медия: Мика

Заглавие: Информационно събитие за дуалното обучение проведоха в Стара Загора
Дата: 30.06.2022 10:32
Медия: Долап БГ

Заглавие: Община Русе и БРТПП ще си партнират в проекта "Насърчаване на партньорското управление в
сферата на местно икономическо развитие и подобряване на инвестиционната среда"
Дата: 30.06.2022 08:52
Медия: Русе инфо

Заглавие: Среща с новия ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси - Будапеща
Дата: 29.06.2022 23:55
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Представяне на инвестиционни фондове за стартъпи
Дата: 29.06.2022 14:31

https://mikamagazine.com/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE/
https://dolap.bg/2022/06/30/%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D1%83%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D0%B1/
https://rousse.info/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D1%80%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D0%BF%D1%80/
https://www.bcci.bg/news/18865
https://www.bcci.bg/news/18862


Повече от 130 участници се включиха вчера в представяне на инвестиционни фондове за стартъпи, организирано
от Българската търговско-промишлена палата и Съвета по инвестиции към нея. Основната мисия на събитието бе
да се дадат полезни съвети към компаниите, които търсят инвестиции и се обръщат към различните фондове.
Бяха представени специализирани схеми за финансиране, финансови продукти и инструм... 

Европейската комисия прие новаторски предложения за възстановяване на увредените екосистеми и връщане на
природата в цяла Европа — от земеделските земи и моретата до горите и градската среда. Комисията предлага
също така да се намалят употребата и рискът от химически пестициди с 50 % до 2030 г. Това са водещите
законодателни предложения, които следват стратегията за биологичното разнообразие и стр... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Свободните работни места достигнаха исторически връх, който увеличава вероятността от поредното голямо
лихвено увеличение от централната банка на страната Свободните работни места в Австралия достигнаха
исторически връх в тримесечието до май. Фирмите се затрудниха да намерят служители на фона на затегнатия
пазар на труда - още един признак, че лихвите може да бъдат повишени допълнително следващата... 

Председателят на Федералния резерв на САЩ Джером Пауъл каза, че няма гаранция, че централната банка
може да укроти инфлацията, без да навреди на пазара на труда, съобщава АП. Говорейки в сряда на форум на
Европейската централна банка в Синтра, Португалия, Пауъл повтори надеждата си, че Фед може да постигне така
нареченото меко кацане - повишаване на лихвените проценти достатъчно, за да забави икон... 

Ерата на свръхниска инфлация, която предшества коронавирусната пандемия, е малко вероятно да се завърне и
централните банки трябва да се приспособят към значително по-високите очаквания за ръст на цените, заяви в
сряда председателят на Европейската централна банка Кристин Лагард по време на Форума по парична
политика, организиран от ЕЦБ, провеждащ се за втори ден в Синтра, Португалия, предаде БНР.... 

Има краткосрочни рискове от влизането ни в еврозоната, предупреждават от Икономическият и социален
съветПрисъединяването на България към еврозоната се очаква да отключи комплекс от положителни ефекти и
въздействия и да създаде условия в средно - и дългосрочна перспектива за по-висок потенциален БВП и
средногодишен темп на реален растеж, по-висока производителност и потенциал за ускорено развитие и... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Зелен пакт — новаторски предложения за възстановяване на природата в Европа до 2050 г.
Дата: 29.06.2022 10:25
Медия: Грамофона

Заглавие: Фирмите в Австралия все още се затрудняват да намерят служители
Дата: 30.06.2022 10:43
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ЕЦБ и Фед бавно разпознаха заплахата от инфлация
Дата: 30.06.2022 10:36
Медия: Днес+

Заглавие: Лагард: Ерата на свръхниска инфлация е малко вероятно да се завърне
Дата: 30.06.2022 08:36
Медия: BGlobal

Заглавие: Доклад: Цените ще се закръглят нагоре при приемане на еврото
Дата: 30.06.2022 07:44
Медия: Pariteni

Заглавие: Присъединяването към еврозоната ще създаде перспектива за по-висок БВП
Дата: 29.06.2022 19:29

https://www.gramofona.com/business-jug/zelen-pakt-novatorski-predlojeniya-za-vazstanovyavane-na-prirodata-v-evropa-do-2050-g
https://www.investor.bg/novini/130/a/firmite-v-avstraliia-vse-oshte-se-zatrudniavat-da-nameriat-slujiteli-355212/
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/etsb-i-fed-bavno-razpoznaha-zaplahata-ot-inflatsia_1083054
https://bglobal.bg/106701-%D0%9B%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B4-%D0%95%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%85%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE-%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%B5
https://www.pariteni.bg/novini/pari/doklad-cenite-shte-se-zakrygliat-nagore-pri-priemane-na-evroto-242907
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/prisuediniavaneto-kum-evrozonata-shte-suzdade-perspektiva-za-po-visok-bvp


Икономическият и социален съвет прие анализ на тема "Въздействие на присъединяването на България към
еврозоната върху икономическото развитие, инфлацията и доходите в страната" разработен по предложение на
Народното събрание, съобщиха от съвета. В анализа се посочва, че присъединяването на България към ЕЗ се
очаква да отключи комплекс от положителни ефекти и въздействия и да създаде условия в сред... 

Ерата на свръхниска инфлация, която предшества коронавирусната пандемия, е малко вероятно да се завърне и
централните банки трябва да се приспособят към значително по-високите очаквания за ръст на цените, заяви в
сряда председателят на Европейската централна банка Кристин Лагард по време на Форума по парична
политика, организиран от ЕЦБ, провеждащ се за втори ден в Синтра, Португалия. Лагард призн... 

Снимка: Булфото Беглец от "Има такъв народ" взриви политическия живот у нас с признание. Бившият депутат от
"Има такъв народ" и понастоящем независим депутат проф. Николай Радулов има информация за газовото
находище в Чирен, което подсказва саботаж. Става въпрос за разширението му – за изграждането на нови
кладенци, без да се ремонтират стари.Така разширяването на газохранилището представлява риск... 

Присъединяването на България към еврозоната се очаква да отключи комплекс от положителни ефекти и
въздействия и да създаде условия в средно - и дългосрочна перспектива за по-висок потенциален БВП и
средногодишен темп на реален растеж, по-висока производителност и потенциал за ускорено развитие и
сближаване към средните нива на производителност и доходи в по-напредналите източноевропейски страни, Е... 

В случай, че депутатите не вземат решение компенсациите за бизнеса, заради високите цени на
електроенергията, да продължат след 1 юли, работодателските организации ще извадят снимките на депутатите,
за да е ясно кой е виновен. Това обяви в интервю за НоваНюз председателят на УС на Асоциацията на
индустриалния капитал в България (АИКБ) Васил Велев. Той уточни, че говори от името на всички работодат... 

Дали сегашното правителство в нова модификация или нови избори – за нас няма значение, за нас има значение
българските граждани да покриват жизнените си нужди, а в момента, опасявам се, такава перспектива не се
вижда. Това коментира за БТА икономическият съветник на КТ "Подкрепа" Ваня Григорова. По думите ѝ това,
което може да направи настоящият парламент, е да приеме в рамките на бюджетната проце... 

Медия: Банкеръ

Заглавие: Лагард, ЕЦБ: Ерата на свръхниска инфлация е малко вероятно да се завърне
Дата: 29.06.2022 18:44
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Проф. Николай Радулов: Имам информация за възможен саботаж в газовото хранилище в Чирен
Дата: 30.06.2022 10:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Доклад: Цените ще се закръглят нагоре при приемане на еврото
Дата: 30.06.2022 10:52
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Бизнесът прави депутатска стена на срама, причината
Дата: 30.06.2022 11:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Григорова: Бизнесът трябва да бъде компенсиран за тока, независимо дали ще има избори
Дата: 30.06.2022 10:17
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Испания одобри нов спасителен пакет за над 9 млрд. евро за справяне с инфлацията
Дата: 30.06.2022 09:57
Медия: Капитал

https://bnr.bg/post/101669650/lagard-ecb-erata-na-svrahniska-inflacia-e-malko-veroatno-da-se-zavarne
https://bgvest.eu/787457/
https://www.asenovgrad.net/news/544477/doklad-tsenite-shte-se-zakraglyat-nagore-pri-priemane-na-evroto
https://www.standartnews.com/biznes/biznest-pravi-deputatska-stena-na-srama-prichinata-496854.html
https://novini.vratsa.eu/bg/grigorova-biznesat-tryabva-da-bade-kompensiran-za-toka-nezavisimo-dali-shte-ima-izbori/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2022/06/30/4362474_ispaniia_odobri_nov_spasitelen_paket_za_nad_9_mlrd/


Цените на газ пропан-бутан се замразяват, най-нуждаещите се ще получат директна финансова помощИспанското
правителство одобри пакет от извънредни икономически мерки на стойност над 9 млрд. евро, за да се опита да
смекчи икономическите последици от руската инвазия в Украйна. Премиерът Педро Санчес обяви, че
работниците и самонаетите с доходи под 14 хил. евро бруто годишно ще получат директна помощ ... 

Първите пари за бизнеса от Плана за възстановяване и устойчивост (ПВУ) ще са за технологична модернизация
на малките и средни фирми. До дни ведомството на Даниел Лорер ще обяви правилата за усвояване на 260 млн.
лв. за тази цел. В третото тримесечие на годината ще тръгне и втора програма с подпомагане за над 30 млн. лв.,
която ще е насочена за ИКТ(Информационни и комуникационни технологии) във фир... 

Около това мнение се обединиха участниците в предприемаческата конференция на Investor.bg Founders
TodayТрудните времена също са възможност за развитие, стига компаниите да са били разумни преди това, да са
поемали премерени рискове и да са осъществявали правилните инвестиции. Около това мнение се обединиха
участниците в предприемаческата конференция Founders Today, която икономическият сайт Inves... 

Замяната на въглищата с природен газ е част от екологичната политика на Топлофикация Русе, казва директорът
на предприятиетоРазговаряме с изпълнителния директор на "Топлофикация-Русе" инж. Севдалин Желев –
Инж.Желев, какви са очакванията Ви за новите цени на топлинната енергия? –Не бих искал да давам прогнози,
защото после ще бъда обвинен, че не казвам истината. Надявам се новите цени на топлинната... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

457 безработни лица са постъпили на работа в област Шумен през май тази година. От тях 77,6% са постъпили на
първичния пазар на труда, съобщават от Бюро по труда в Шумен. През май 2022 г. продължиха действията за
устройване на работа на лицата от уязвимите групи на пазара на труда. Над 35,0% от устроените на работа са на
възраст над 50 години. В заетост са включени 77 младежи до 29 г. възраст. Пре... 

Институтът за социални и синдикални изследвания към КНСБ проведе днес Първа годишна научна конференция,
посветена на пазара на труда, жизнения стандарт и социалното разделение. Научният форум бе в партньорство с
Фондация Фридрих Еберт България и бе разделен тематично в три панела – "Пазар на труда и индустриални
отношения", "Дигитализация на труда" и "Неравенства в достъпа до пазара на труда или д... 

Заглавие: Първите 260 млн. лв. от Плана за възстановяване са за бизнеса
Дата: 30.06.2022 11:01
Медия: BG voice

Заглавие: Трудните времена също са добра възможност за развитие
Дата: 30.06.2022 10:43
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Инж. Севдалин Желев: Без топлофикациите цената на отоплението ще е непосилна
Дата: 30.06.2022 10:41
Медия: МИГNews

Заглавие: 457 безработни намериха работа
Дата: 30.06.2022 10:06
Медия: За нататък

Заглавие: ИССИ проведе Първа научна конференция, посветена на труда, жизнения стандарт и социалното
разделение
Дата: 28.06.2022 19:21
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Беше открит Център за управление на дуалната бакалавърска програма по икономика с Университета
за чужди езици Тиендзин (TFSU)
Дата: 30.06.2022 10:07
Медия: Университет за национално и световно стопанство

https://bg-voice.com/%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-260-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B2-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F/
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/270606-trudnite-vremena-sashto-sa-dobra-vazmozhnost-za-razvitie
https://mignews.info/inzh-sevdalin-zhelev-bez-toplofikatsiite-tsenata-na-otoplenieto-shte-e-neposilna/
https://shumenonline.bg/2022/06/30/457-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0/
https://knsb-bg.org/index.php/2022/06/28/issi-provede-parva-nauchna-konferencziya-posvetena-na-truda-zhizneniya-standart-i-soczialnoto-razdelenie/
https://www.unwe.bg/bg/news/23657/%D0%B1%D0%B5%D1%88%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%82-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%83%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0-.html


Ректорът на УНСС проф. д-р Димитър Димитров и китайският посланик в България Н. Пр. Дун Сяодзюн откриха
Център за управление на дуалната бакалавърска програма по икономика с Университета за чужди езици
Тиендзин (TFSU), който ще бъде ръководен от доц. д-р Ивайло Беев, ръководител на катедра "Икономикс".
Президентът Румен Радев изпрати поздравителен адрес към участниците в тържествената церемония, к... 

Ако депутатите не вземат решение компенсациите за бизнеса заради високите цени на електроенергията да
продължат след 1 юли, работодателските организации ще извадят снимките на депутатите, за да е ясно кой е
виновен. Това обяви в предаването "Твоят ден" на NOVA NEWS Васил Велев, председател на УС на Асоциацията
на индустриалния капитал. Той точни, че говори от името на всички работодатели. "Много е... 

Ако депутатите не вземат решение компенсациите за бизнеса заради високите цени на електроенергията да
продължат след 1 юли, работодателските организации ще извадят снимките на депутатите, за да е ясно кой е
виновен. Това обяви в предаването "Твоят ден" на NOVA NEWS Васил Велев, председател на УС на Асоциацията
на индустриалния капитал. Той точни, че говори от името на всички работодатели. "Много ... 

Ако депутатите не вземат решение компенсациите за бизнеса заради високите цени на електроенергията да
продължат след 1 юли, работодателските организации ще извадят снимките на депутатите, за да е ясно кой е
виновен.Ако депутатите не вземат решение компенсациите за бизнеса заради високите цени на електроенергията
да продължат след 1 юли, работодателските организации ще извадят снимките на депутатит... 

Дали сегашното правителство в нова модификация или нови избори – за нас няма значение, за нас има значение
българските граждани да покриват жизнените си нужди, а в момента, опасявам се, такава перспектива не се
вижда. Това коментира за БТА икономическият съветник на КТ "Подкрепа" Ваня Григорова. По думите ѝ това,
което може да направи настоящият парламент, е да приеме в рамките на бюджетната проце... 

Заплатите на сервитьорите достигат до 2000 лева, за камериерки – 1500 лв. Пред прага на летния сезон
туристическият бранш все още изпитва недостиг на персонал. Най-голямо търсене има на камериерки, готвачи,
сервитьори и бармани. Заплатите на сервитьорите достигат до 2000 лева, за камериерки – 1500 лв. Пред прага на
летния сезон туристическият бранш все още изпитва недостиг на персонал. Най-голямо ... 

Заглавие: Велев: Ако не се гласуват компенсации за тока, вадим снимките на виновните
Дата: 30.06.2022 11:05
Медия: Пирин press

Заглавие: Депутати в паника след тази закана на шефа на АИКБ: Ще извадим снимки на…
Дата: 30.06.2022 11:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Василев: Ще извадим снимки на депутатите, заради които два пъти ще се качат цените в магазините
Дата: 30.06.2022 10:40
Медия: Епицентър

Заглавие: Жизнените нужди на българите трябва да бъдат гарантирани, а бизнесът - да бъде компенсиран за
тока, независимо дали ще има кабинет или избори, смята синдикалистът Ваня Григорова
Дата: 30.06.2022 07:57
Медия: Утро Русе

Заглавие: Заплатите на сервитьорите и камериерки на морето
Дата: 30.06.2022 06:33
Медия: Финансови новини

Заглавие: Защо Стив Джобс е ходел с едни и същи дрехи навсякъде? Причината ще ви изненада
Дата: 30.06.2022 10:30
Медия: Edna.bg

https://pirinpress.com/%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B7/
https://bgvest.eu/787505/
http://epicenter.bg/article/Vasilev--Shte-izvadim-snimki-na-deputatite--zaradi-koito-dva-pati-shte-se-kkachat-tsenite-v-magazinite/286385/2/0
https://utroruse.com/article/816283/
https://financebg.com/%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%82%D1%8C%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80/
https://www.edna.bg/izvestni/zashto-stiv-dzhobs-e-hodel-s-edni-i-syshti-drehi-navsiakyde-4668348


Стив Джобс е един от най-разпознаваемите и най-емблематичните предприемачи в историята. Това, което най-
ярко го отличаваше от всички останали, е способността му да предвижда бъдещи тенденции и да мисли
напредничаво. Оказва се, че едно от най-разпознаваемите "творения" обаче не е нито устройство, нито компания,
а тоалет! Още през 80-те години на миналия век той започва да се появява навсякъде с ч... 

https://www.akat-t.com/clients/Когато основават "AKAT Technologies" през 2011 г., Ивелин и Андрей са водени от
убеждението си, че сигурността не трябва да е просто детайл в ИТ инфраструктурата. За тях тя има ключово
значение и затова искат да осигурят възможно най-добрата експертиза за конфигурацията на решенията за
информационна сигурност на своите клиенти. В началото роля в компанията има и експ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Предстои да обсъдим на национален съвет други имена, различни от това на премиера в оставка Кирил Петков, за
възможна кандидатура за премиер. Това каза председателят на парламентарната група на "Продължаваме
промяната" Андрей Гюров в ефира на Нова телевизия. Той добави, че в партията има много подготвени членове за
поста. Попитан обсъждана ли е кандидатурата на Никола Минчев, Гюров заяви, че той с... 

Това каза пред bTV посланикът на България в Съединените щати и бивш служебен военен министър Георги
Панайотов. "Категорично не може да има външна намеса при решението за изгонване на руските дипломати –
никоя държава не може да каже на друга държава какво да прави", обясни той. По думите му до момента
официална позиция от страна на Вашингтон за изгонването на руските дипломати у нас няма. "Чехия и... 

Досега Чехия е отпратила 63-ма руски дипломати"Категорично не може да има външна намеса при решението за
изгонване на руските дипломати – никоя държава не може да каже на друга държава какво да прави", каза пред
БТВ посланикът на България в Съединените щати и бивш служебен военен министър Георги Панайотов.
"Свидетели сме на глобален ревизионизъм от страна на Кремъл. Те искат да върнат историята на... 

"Със сигурност политици от БСП се срещат с руски дипломати, но доколко им се оказва влияние, е друг въпрос.
"Възраждане" също. На Бойко Борисов връзките с Русия също бяха много силни", заяви пред bTV проф. Николай
Радулов, който напусна "Има такъв народ" и стана независим депутат. Радулов допълни, че оттеглянето на БСП от
преговорите е да покаже, че връзката с Русия е жива и партията се старае да... 

Заглавие: Между митовете и реалността на киберсигурността
Дата: 30.06.2022 11:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: "Прмяната" готови на компромис? Вадят Никола Минчев за кандидат-премиер
Дата: 30.06.2022 11:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Посланикът ни в САЩ: Свидетели сме на глобален ревизионизъм от страна на Кремъл. Жалят за
Съветския съюз
Дата: 30.06.2022 10:32
Медия: Frog news

Заглавие: Посланикът ни в САЩ: Няма външна намеса за изгонените дипломати
Дата: 30.06.2022 10:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Политици от БСП и Възраждане се срещат с руски дипломати, твърди Николай Радулов
Дата: 30.06.2022 10:27
Медия: OFFNews

Заглавие: Москов: Ако руският дипломат го няма, за БСП да е в управлението губи смисъл
Дата: 30.06.2022 10:24
Медия: Всичко за Първомай

https://forbesbulgaria.com/2022/06/30/between-the-myths-and-the-reality-of-cybersecurity/
https://bgvest.eu/787487/
https://www.frognews.bg/novini/poslanikat-sasht-svideteli-sme-globalen-revizionizam-strana-kremal-jaliat-savetskiia-saiuz.html
https://trafficnews.bg/bulgaria/poslanikat-ni-sasht-niama-vanshna-namesa-izgonenite-249389/
https://offnews.bg/politika/polititci-ot-bsp-i-vazrazhdane-se-sreshtat-s-ruski-diplomati-tvardi-n-780171.html
https://www.parvomai.net/news/544469/moskov-ako-ruskiyat-diplomat-go-nyama-za-bsp-da-e-v-upravlenieto-gubi-smisal


"Ако руският дипломат го няма, за БСП да е в управлението губи смисъл", заяви пред bTV председателят на партия
КОД и бивш министър на здравеопазването Петър Москов. Според него причината, че това правителство си отива
и в рамките на този парламент не може да има следващо, е в порочния характер на зачатието. То е създадено от
идеологически противници, които се борят срещу някого, вместо да искат д... 

Предстои "Продължаваме Промяната" да обсъдят на национален съвет други имена, различни от това на
премиера в оставка Кирил Петков, за възможна кандидатура на партията при връчването на проучвателния
мандат от Румен Радев. Това каза в студиото на "Здравей, България" Андрей Гюров, който е председател на
парламентарната група на партията. Както съобщи в сряда лидерът на БСП Корнелия Нинова заяви, ч... 

Предстои "Продължаваме Промяната" да обсъдят на национален съвет други имена, различни от това на
премиера в оставка Кирил Петков, за възможна кандидатура на партията при връчването на проучвателния
мандат от Румен Радев. Това каза в студиото на "Здравей, България" Андрей Гюров, който е председател на
парламентарната група на партията. В сряда лидерът на БСП Корнелия Нинова заяви, че соцпартията ... 

"Категорично не може да има външна намеса при решението за изгонване на руските дипломати – никоя държава
не може да каже на друга държава какво да прави", каза пред Би Ти Ви посланикът на България в Съединените
щати и бивш служебен военен министър Георги Панайотов. "Свидетели сме на глобален ревизионизъм от страна
на Кремъл. Те искат да върнат историята назад, жалят за Съветския съюз, искат да си... 

Владимир Климанов, Генерален консул на Руската федерация във Варна е сред изгонените дипломати, научи
Moreto.netИнформацията потвърди и посланика на Русия в България Елеонора Митрофанова в свое
изказване.Митрофанова разкри, че втората нота съдържа списък от 34 дипломати и технически служители, които
работят тук в България и те са обявени за "персона нон грата"."Искам да отбележа, че хората, обявен... 

Категорично няма външна намеса при решението ни за изгонване на руските дипломати, добави той"Категорично
не може да има външна намеса при решението за изгонване на руските дипломати – никоя държава не може да
каже на друга държава какво да прави", каза пред bTV посланикът на България в Съединените щати и бивш
служебен военен министър Георги Панайотов. "Свидетели сме на глобален ревизионизъм от ст... 

Според бившия вече депутат от парламентарната група на "Има такъв народ" (ИТН) Николай Радулов политици от
БСП се срещат с руски дипломати. Това е сигурно, но каква е степента на влияние – това е съвсем друг въпрос,

Заглавие: Сензационен обрат! ПП клекна на БСП за новия премиер
Дата: 30.06.2022 10:07
Медия: Спортове

Заглавие: ПП сменят Кирил Петков като премиер
Дата: 30.06.2022 10:05
Медия: О Новини

Заглавие: Посланикът ни в САЩ: Не може да има външна намеса при изгонването на дипломатите
Дата: 30.06.2022 09:50
Медия: 24 Часа

Заглавие: Генералният консул на Русия във Варна сред изгонените дипломати
Дата: 30.06.2022 09:42
Медия: Moreto.net

Заглавие: Посланикът ни във Вашингтон: Свидетели сме на глобален ревизионизъм от страна на Кремъл. Те
искат да върнат историята назад, жалят за Съветския съюз, искат да си върнат влиянието
Дата: 30.06.2022 09:38
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Бивш депутат от ИТН с тежки обвинения към БСП за Русия
Дата: 30.06.2022 09:13
Медия: Агенция Стандарт

https://sportove.net/383632/
http://onovini.eu/2022/06/%D0%BF%D0%BF-%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F%D1%82-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80/
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/11921372
https://www.moreto.net/novini.php?n=461433&c=02
https://zonanews.bg/bulgaria/poslanikat-ni-vav-vashington-svideteli-sme-na-globalen-revizionizam-ot-strana-na-kremal-te-iskat-da-varnat-istoriyata-nazad-zhalyat-za-savetskiya-sayuz-iskat-da-si-varnat-vliyanieto
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/bivsh-deputat-ot-itn-s-tezhki-obvineniya-km-bsp-za-rusiya-496837.html


каза Радулов пред бТВ. Друга партия в Народното събрание, която прави срещи с руски дипломати е
"Възраждане", смята Радулов. "На Борисов връзките с Русия също бяха тесни, тъй че вероят... 

Аз лично видях една добре свършена работа, за която ние трябва да благодарим и на службите, и на външно
министерство, и на политическото ръководство на досегашното управление, защото е защитена българската
национална сигурност. Това заяви пред журналисти председателят на ПГ на "Демократична България" (ДБ) Христо
Иванов след изслушването на премиера Кирил Петков и ръководителите на служби относно е... 

"Почти нулева е вероятността президентът да не е знаел", заяви бившият зам.-външен министър "В 143-годишната
история дипломатическите отношения между България и Русия не са били на толкова ниско ниво. България в
цялата си история на дипломация не е гонила дори събрано толкова дипломати досега. България е и европейски
шампион в тази сфера. В сметка това също е притеснително", заяви пред Bulgaria ON... 

551 429 048 са отчетените заразени с до момента, като 95,51 на сто от тях или 526 701 960 души са оздравели,
като този показател отбеляза рязък ръст на 17 май, показва статистиката на Worldometers. Жертви на заразата до
моментаса станали 6 355 122 души или около 1,15 от всички регистрирани случаи. Активните инфекции са над 18.3
милиона. 36 811 пациенти са в тежко състояние. От края на януари се на... 

Заглавие: Христо Иванов за изгонването на руските дипломати: Видях една добре свършена работа
Дата: 30.06.2022 09:09
Медия: Зарата

Заглавие: Керемедчиев: България е европейски шампион по брой изгонени руски дипломати
Дата: 30.06.2022 09:06
Медия: Труд

Заглавие: Коронавирусът по света: Италия изпревари Русия по брой заразени
Дата: 30.06.2022 01:42
Медия: Actualno.com

https://zarata.info/%D1%85%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8/
https://trud.bg/%D0%BA%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D1%87%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%88%D0%B0%D0%BC%D0%BF%D0%B8%D0%BE%D0%BD-%D0%BF%D0%BE-%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B9-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8/
https://www.actualno.com/europe/koronavirusyt-po-sveta-italija-izprevari-rusija-po-broj-zarazeni-news_1775523.html
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